
Чрез Председателя на 
Общински Съвет към Община 
град Велико Търново

До Кмета на Община 
Град Велико Търново

От: ВЕНЦИСЛАВ \ УЗУНОВ, с , с постоянен адрес: град

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КМЕТ,,
УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ*
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ,
С настоящото заявление бих искал да задам някои въпроси които са свързани с

наболели теми от обществен интерес

- Въпросът ми е относно пешеходните пътеки, направени от каменни павета и 
съоръженията тип „легнал полицай*4, направени от същия материал.

- Кой е инициатора за тяхното създаване? Кой е проектанта и кой е 
изпълнителя и колко струват всички тези съоръжения?

- Другият ми въпрос е относно стълбището от пазара към 
Природоматематическа гимназия. Кой е извършил ремонта в близките 
няколко години, колко е струвал този ремонт и как бихте коментирали 
състоянието видно от снимката приложена към този въпрос.

С настоящото заявявам желание, да се изкажа и устно, в заседание на общински съвет, 
което ще се проведе на 27 юни 2024 година (четвъртък) като получа отговор (писмен и устен) 
в същото заседание, а също така да имам възможност да коментирам получената информации 
както по този така и по предни отговори!

Дата: 13 Юни 2024година 
Град Велико Търново

С Уважение:
(В.Узун
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